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ZAKUUecr 7. SJEDNTcE Srosroc oDBoRA SREDNJE 5rolr enzue Ls.2.2o22.

Podetak sjednice u 12.00 sati.

Sjednici nazoie sljededi dlanovi Skolskog odbora: Sudarevi6 Draien, Jandii Gordana, Kezele Dijana,
Elvira Babi6 Markovid

Sjednici ne nazode sljedeii dlanovi Skolskog odbora: lvana Vojkovii, Matea Gredelj i Ljiljana Klobuiar.
Unaprijed se javili i ispridali svoj izostanak.

Ostali nazodni: ViSnja Sudarevi6, tajnica Srednje Skole eazma

Sjednicu vodi zamjenica predsjednice Skolskog odbora gda. Dijana Kezle.

Zamjenica predsjednice otvara sjednicu i predlaZe sljededi dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne (6.) sjednice Skolskog odbora odrZane 25.L.2O22. godine,
izvjestiteljica predsjed nica Skolskog od bora Matea G redelj

2. Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova,
izvjestiteljica tajnica Skole Vi5nla Sudarevii

3. Pribavljanje suglasnosti za produljenje ugovora o radu zaposleniku, nastavniku Tjelesne i

zdravstvene kulture, izvjestiteljica ravnateljica lrena lvanovi6, prof.

4. Prijedlog lzmjena idopuna Godi5njeg plana i programa rada Srednje Skole dazma za Sk.god.

2027. / 2022., izvjestite lj ica ravn ate lj ica 5 ko le I re na lva novi6, prof .

5. Razna pitanja i prijedlozi

Dnevni red jednoglasno usvojen:

Ad1) Usvajanje zapisnika s prethodne (5.) sjednice Skolskog odbora odriane 25.L.2O22. god[ne

(Zbog odsutnosti gde. Gredelj, izvjestiteljica je gda. Dijana Kezele )

Na zapisnik sjednice odriane 25.L.2O22. godine nema primjedbite se on usvaja u cijelosti.

Ad2) Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova,
izvjestiteljica tajnica Stote Visnla Sudarevii

Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o jednostavnoj nabaviroba, usluga iradova usvojen
jednoglasno.

Ad3) Pribavljanje suglasnosti za produljenje ugovora o radu zaposleniku, nastavniku Tjelesne i

zdravstvene kulture, izvjestiteljica ravnateljica lrena lvanovi6, prof. 
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(Zbog odsutnosti ravnateljice, zamolbu i prijedlog za davanje suglasnosti za produljenje ugovora o

radu zaposleniku, nastavniku Tjelesne i zdravstvene kulture proditala gda. Kezele koja vodi ovu

sjednicu).

Prijedlog ravnateljice za produljenje ugovora o radu Kirin Dariu jednoglasno usvojen.

Ad4) Pr'rjedlog lzmjena idopuna GodiSnjeg plana i programa rada Srednje Skole eazma za 5k.god.

2021,. I 2022., izvjestite lj ica ravn ate lj ica 5 ko le I re na lva novi6, p rof .
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(Zbog odsutnosti ravnateljice, prijedlog lzmjena i dopuna GodiSnjeg plana i programa rada Srednje
Skole eazma prezentirala je i proditala gda. Kezele).

Prijedlog lzmjena i dopuna GodiSnjeg plana i programa rada za Skolsku godinu 2O2t./2022. usvojen je
jednoglasno.

Ad5) Razna pitanja i prijedlozi

Gda. Elvira Babii Markovii obavijestila je Odbor o pozitivnoj namjeri koju je Grada eazme iskazao, a

koja se odnosi na gradnju poligona - prometnog vjeZbalista za obuku udenika Srednje Skole eazma
upisane za zanimanje vozad motornog vozila.

Gda. Babi6 Markovid obavijestila je o organizaciji maratona koji bi se trebao u naSem gradu odriati u

mjesecu oZujku ove godine, a potaknuto je i pitanje sudjelovanje udenika naie 5kole.

Obzirom da vi5e nema pitanja ni prijedloga sluZbenidio sjednice zavrSava u 12.45 h.

ZAPISNIEARKA

Vi5nja Sudarevii

ZAMJENICA PREDSJEDN ICE SKOLSKOG ODBORA

Dijana Kezele
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